



جامعة العلوم والتقنية في الفجيرة  
UNIVERSITY OF SCIENCE & TECHNOLOGY OF FUJAIRAH

Accredited by



الإمارات العربية المتحدة  
وزارة التربية والتعليم

# College of Dentistry

## Bachelor of Dental Surgery



### Admission Requirements

- ◆ English language score of 80% in Emirati General Secondary School Certificate (or its equivalent).
- ◆ Elite Track or equivalent : A minimum score of (75%) in Mathematics and (75%) in ONLY TWO of Physics, Biology and Chemistry
- ◆ Advanced Track or equivalent : A minimum score of (80%) in Mathematics and (80%) in ONLY TWO of Physics, Biology and Chemistry
- ◆ For more details about equivalent certificates and conditional acceptance for those who did not achieve the above requirements, kindly refer to the admission and registration office and USTF website.



### Graduation Requirements

- ◆ Completing successfully the required Credit hours (200 Credit Hours) with a minimum CGPA of 2 out of 4

### College Programs

- ◆ Bachelor of Dental Surgery (BDS)
- ◆ Dental Internship
- ◆ Level 5 Diploma for Dental Assistant

For more Information



Female accommodation  
Available Inside University Campus

☎ 092023501 | 092222644

☎ 092023501

✉ dent.ustf@ustf.ac.ae

🌐 www.ustf.ac.ae

✉ admission@ustf.ac.ae

📱 📺 📷 📧 📧 USTFujairah



# كلية طب الأسنان بكالوريوس جراحة الأسنان

## البرامج التي تقدمها الكلية:

- بكالوريوس جراحة الأسنان
- برنامج تدريب أطباء الامتياز
- دبلوم المستوى الخامس  
لمساعد طبيب أسنان

For more Information



## متطلبات القبول

- تحقيق درجة لا تقل عن 80% في مادة اللغة الإنجليزية في شهادة الثانوية العامة أو ما يعادلها.
- مسار النخبة أو ما يعادله: 75% في الرياضيات و75% في مادتين من الفيزياء، الأحياء، والكيمياء.
- المسار المتقدم أو ما يعادله: 80% في الرياضيات و80% في مادتين من الفيزياء، الأحياء، والكيمياء
- للمزيد من التفاصيل عن الشهادات المعادلة والقبول المشروط لمن لم يحقق الشروط أعلاه، يرجى مراجعة مكتب القبول والتسجيل بالجامعة والموقع الإلكتروني للجامعة

## متطلبات التخرج

- إكمال دراسة ٢٠٠ ساعة معتمدة بنجاح و الحصول على معدل تراكمي لا يقل عن 2.00 من 4.00

متوفر سكن للطلاب  
داخل الحرم الجامعي